
In te vullen bij bespreking (bij agendering) in de raadscommissie Ten Boer 
 
Korte omschrijving van het onderwerp: Beleidskader zonneparken Ten Boer 
 
Wat is de bedoeling van de commissiebehandeling: 
 

 Is het puur informatief? Nee 
 

 Wordt er een richtinggevende opvatting verwacht van de commissie(leden)? Ja  
 

 Wat zijn de concrete vragen / discussiepunten voor de commissie(leden)? 
Zie ook laatste pagina van bijgevoegde notitie, namelijk: 

 
1. U heeft een ‘60%-versie’ van het beleidskader zonneparken ontvangen. Dit document 

is nog niet af en wordt gemaakt met input vanuit uw raad. Kunt u zich in het algemeen 
vinden in de denkrichting en deze eerste opzet van het beleidskader? 
 

2. Het beleidskader definieert twee verschillende type zonneparken; grootschalige 
(commerciële) parken waar in basis geen maximum grootte aan gekoppeld is en 
kleinschalige lokale coöperatieve zonneparken die maximaal 10 hectare groot mogen 
zijn. Is dit onderscheid volgens u de juiste benadering en zo ja, komt die voldoende 
duidelijk in het beleidskader naar voren? 

 
3. Hoe groot een lokaal zonnepark mag zijn, is afgestemd op de grootte van het nabije 

dorp.  Voor het dorp Ten Boer is het maximum per park gesteld op 10 hectare. 10 ha is 
de maximum grootte wat een klein en lokaal zonnepark definieert. Qua grootte komt 
dit overeen met de grootte van de NAM gaswinlocatie nabij Ten Post. Kunt u zich 
vinden in deze definitie wat nog als klein en lokaal wordt gedefinieerd?  

 
4. Ten Boer definieert twee locaties waar grootschalige zonneparken mogelijk moet zijn; 

op het slibdepot van de RWZI en op of aan de gaswinlocactie nabij Ten Post. Vindt u 
als derde locatie een langgerekt zonnepark langs de N46 ook bespreekbaar?   

 
5. Hebt u nog tips of aanvullingen voor dit beleidskader? 
 

 Presentatie, zo ja zijn er externe/interne personen bij de presentatie betrokken? 
Een korte toelichting middels een presentatie wordt gegeven door beleidsmedewerker 
zonne-energie, de heer Chris Munneke. 
 

 Is er over dit onderwerp al publiciteit naar burgers geweest? Neen. 
 
 

 


